
 

 

Lokaal Alternatief 
Vraag naar aanleiding van de speakerscorner van 13 mei, waarin sportclub Groessen de 
noodklok heeft geluid omdat blijkt dat het krediet dat de raad beschikbaar heeft gesteld 
voor de aanleg van een nieuw kunstgrasveld niet voldoende blijkt. Wij hebben begrepen 
dat het college en spoorclub Groessen samen het gesprek zijn aangegaan.  
  
Wij willen het college vragen wat momenteel de stand van zaken is met betrekking tot 
het tekort voor het kunstgrasveld voor sportclub Groessen? 
 


